
Or.V.0062- 158/09

Protokół Nr 158/09
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 23 lipca 2009 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego III  kadencji,  w dniu 23 lipca
2009  roku,  o  godz.  1030  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1,2/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2. Zapoznanie się z wnioskami Komisji Infrastruktury Technicznej.

3. Zapoznanie  się  z  decyzją  wydaną  w  sprawie  ustalenia  wartości
nieruchomości przejętej  na realizację inwestycji drogowej.

4. Podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie prawa
własności nieruchomości przejętych pod drogi powiatowe.

5. Podpisanie  pisma   do  Sądu  Rejonowego   o  dokonanie  sprostowania
wniosku.

6. Podpisanie  umowy  z  Gminą  Choroszcz  w  sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej  przez  Gminę  na  dofinansowanie  wykonania  kompleksowej
modernizacji operatu ewidencji gruntów i budynków.

7. Podpisanie  pisma  do  Nadleśnictwa  Dojlidy  w  sprawie  uregulowania
własności gruntów leśnych oraz zapoznanie się z pismem Nadleśnictwa
Bielsk w tej sprawie.

8. Przeanalizowanie kosztów zużycia energii cieplnej i elektrycznej za lata
2004-2008 przez szkoły i palcówki oświatowe prowadzone przez Powiat
Białostocki.

9. Rozpatrzenie pisma Wójta Gminy Zawady w sprawie współfinansowania
obchodów rocznicy bitwy pod Wizną.

10. Omówienie przy udziale przedstawiciela  „Firmy Consulting” T. Perkowski
SJ  w  Białymstoku   formy  rozliczenia  należności  dochodzonej   przez
Powiat od Firmy.

11. Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  mieszkańców  wsi  Zawyki  w  sprawie
przebudowy drogi.

12. Podpisanie  umowy  z  Gminą  Suraż  w  sprawie  udzielenia  pomocy  na
dofinansowanie  zadania  „Remont  nawierzchni  ulicy  Piłsudskiego  w
Surażu – wykonanie warstwy  ścieralnej nawierzchni”.

13. Zapoznanie się z pismem Burmistrza Suraża w sprawie chęci wsparcia
przez  Gminę  remontu  skrzyżowania  ulic  Białostockiej,  Bielskiej,  i   11
Listopada w Surażu.

14. Rozpatrzenie  2  pism  Wójta  Gminy  Zawady  w  sprawie  uszkodzeń  na
drogach powiatowych  w  wyniku intensywnych opadów deszczu.
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15. Zapoznanie się  z pismem Burmistrza Supraśla w sprawie utrzymania
porządku w pasach drogowych na terenie miasta.

16. Zapoznanie się z pismem Burmistrza Choroszczy w sprawie  kontynuacji
przebudowy drogi Białystok – Kruszewo.

17. Zapoznanie się z pismem Wójta Gminy Juchnowiec Kościelny w sprawie
współfinansowania przebudowy skrzyżowania w Juchnowcu Kościelnym.

18. Zapoznanie się z pismem  Burmistrza Wasilkowa  w sprawie poprawy
stanu nawierzchni drogi we wsi Nowodworce.

19. Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  opinii  o  pozbawieniu  kategorii
dróg powiatowych położonych na terenie Powiatu Sokólskiego (406/09).

20. Zapoznanie się z zawiadomieniem o wszczęciu postępowania w sprawie
wydania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej w Czarnej
Wsi Kościelnej.

21. Zaopiniowanie  wniosku  Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny  w  sprawie
przebudowy ul. Szkolnej w Księżynie.  

22. Podpisanie  zgody  na  rozbiórkę  komina  w  Zespole  Szkół  w  Czarnej
Białostockiej  oraz  zapoznanie  się  z  zawiadomieniem  o  wszczęcie
postępowania w tej sprawie. 

23. Zatwierdzenie  naboru  do  klas  pierwszych   na  rok  szk.2009/2010.  w
szkołach prowadzonych przez Powiat Białostocki.

24. Podpisanie  wystąpienia  do  Dyrektorów  szkół  i  placówek  w  sprawie
aneksów do arkuszy organizacyjnych na rok 2009/2010.

25. Podpisanie  aneksu  do  umowy  zwartej  z  Fundacją  Aleksandra  Teligi
„Vittoria” w sprawie organizacji Festiwalu Muzycznego „Gloria”.

26. Przyjęcie  rozliczenia  dotacji  udzielonej  Gminie  Wasilków  na
dofinansowanie realizacji zadania pn. „Nie ma jak u Mamy”.

27. Przyjęcie  rozliczenia  dotacji  udzielonej  OSP  w  Złotnikach  na
współorganizację  zadania  „Powiatowy  Dzień  Strażaka  połączony  z
obchodami 55 rocznicy założenia OSP i 455 rocznicy założenia folwarku i
wsi”.

28. Przyjęcie rozliczenia dotacji udzielonej na współorganizację Powiatowych
Dni Twórczości Ludowej  „Dzień Śledzia”.

29. Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  SP  ZOZ  w  Łapach  o  dofinansowanie
zakupu lamp śródoperacyjnych bezcieniowych. 

30. Zapoznanie się z zawiadomieniem o terminie oględzin ściętych drzew na
działce w Michałowie.

31. Przyznanie  premii  za  miesiąc  lipiec  2009  dyrektorom  jednostek
organizacyjnych Powiatu.

32. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora PCPR w sprawie zmian w budżecie na
2009 rok.

33. Przyjęcie  wyjaśnień  Dyrektora  PCPR  w  sprawie  organizacji  Ośrodka
Wsparcia dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi w Łaźniach.

34. Podpisanie  pisma   do  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  w  sprawie
rozliczenia  dotacji  przekazanej  na  prowadzenie   Warsztatów  Terapii
Zajęciowej.
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35. Zapoznanie się z pismem PFRON w sprawie rozliczenia dofinansowania
przyznanego  na  realizacje  „Programu  wyrównywania  różnic  między
regionami”.

36. Przyjęcie  informacji  z  dokonanych  umorzeń  należności  przez  Dom
Pomocy Społecznej w Czerewkach.

37. Podpisanie  umowy  z  Powiatem  Dąbrowskim  w  sprawie  udzielenia
pomocy finansowej.

38. Podpisanie  zawiadomienia  o  naruszeniu  dyscypliny  finansów
publicznych.

39. Zapoznanie  się  z  odpowiedzią  Prezydenta  Miasta  Białegostoku  na
wezwanie  do  uzupełnienia  dotacji  na  funkcjonowanie  Powiatowego
Urzędu Pracy.

40. Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołów nr 156/09 z dnia 16 lipca oraz nr 157/09 z dnia 20 lipca 2009 roku,
przyjęli je jednogłośnie, bez uwag.

Ad. 2

Zapoznanie się z wnioskami Komisji Infrastruktury Technicznej.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  zapoznał  Członków
Zarządu z wnioskami Komisji Infrastruktury Technicznej /zał. nr 3 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. wnioskami.

Ad. 3

Zapoznanie  się  z  decyzją  wydaną  w sprawie  ustalenia  wartości
nieruchomości przejętej na realizację inwestycji drogowej.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
decyzję  wydaną  w  sprawie  ustalenia  wartości  nieruchomości  przejętej  na
realizację inwestycji drogowej / zał. nr 4 /. 

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. decyzją.

Ad. 4

Podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie
prawa własności nieruchomości przejętych pod drogi powiatowe.

Wydział Geodezji,  Katastru i Nieruchomości  wystąpił  do Zarządu Powiatu
Białostockiego  z  prośbą  o  podpisanie  wniosków  do  Wojewody  Podlaskiego  o
potwierdzenie prawa własności na rzecz Powiatu Białostockiego nieruchomości:

 położonej w obrębie Załuki, gmina Gródek, oznaczonej jako działka nr 80/2
o powierzchni 2,0199 ha,
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 położonych w obrębie Bobrowniki, gmina Gródek, oznaczonych jako działki
nr 185/3 o powierzchni 0,1458 ha oraz nr 185/4 o powierzchni 0,2562 ha,

 położonych w obrębie Zubry, gmina Gródek, oznaczonych jako działki nr
1141/5 o powierzchni 0,0295 ha ha.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych  wniosków,  upoważniając  do  ich  podpisania  Pana
Ireneusza  Ordziejewskiego  -  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego
oraz  Pana  Jarosława  Wądołowskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu
Białostockiego /zał. nr 5 - 7/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości. 

Ad. 5

Podpisanie pisma do Sądu Rejonowego o dokonanie sprostowania
wniosku.

Wydział Geodezji,  Katastru i Nieruchomości  wystąpił  do Zarządu Powiatu
Białostockiego z prośbą o dokonanie sprostowania wniosku poprzez wpisanie w
treści żądania zamiast „2/5 o pow. 0,0755 ha” winno być „23/5 o pow. 0,0755
ha”.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonego pisma, upoważniając do jego podpisania Pana Ireneusza
Ordziejewskiego  -  Członka  Zarządu Powiatu Białostockiego  oraz  Pana
Jarosława Wądołowskiego – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego /zał.
nr 8/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości. 

Ad. 6

Podpisanie  umowy  z  Gminą  Choroszcz  w  sprawie  udzielenia
pomocy  finansowej  przez  Gminę  na  dofinansowanie  wykonania
kompleksowej modernizacji operatu ewidencji gruntów i budynków.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego  odczytał  Członkom
Zarządu  projekt  umowy  z  Gminą  Choroszcz  w  sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej  przez  Gminę  na  dofinansowanie  wykonania  kompleksowej
modernizacji operatu ewidencji gruntów i budynków /zał. nr 9/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
umowę, upoważniając do jej podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 10/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 7
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Podpisanie pisma do Nadleśnictwa Dojlidy w sprawie uregulowania
własności gruntów leśnych oraz zapoznanie się z pismem Nadleśnictwa
Bielsk w tej sprawie.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
projekt pisma do Nadleśnictwa Dojlidy w sprawie uregulowania własności gruntów
leśnych / zał. nr 11 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  upoważnił  do
podpisania  ww.  pisma  Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu
Białostockiego / zał. nr 12 /.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ponadto, Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił
Członkom Zarządu Powiatu pismo Nadleśnictwa Bielsk w sprawie uregulowania
własności gruntów leśnych / zał. nr 13 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem.   

Ad. 8

Przeanalizowanie kosztów zużycia energii cieplnej i elektrycznej za
lata  2004-2008  przez  szkoły  i  palcówki  oświatowe prowadzone  przez
Powiat Białostocki.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił Członkom
Zarządu  Powiatu  Białostockiego  analizę  kosztów  zużycia  energii  cieplnej  i
elektrycznej  za lata 2004-2008 przez szkoły i  palcówki oświatowe prowadzone
przez Powiat Białostocki / zał. nr 14 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. analizą. 

Ponadto, Zarząd  Powiatu  Białostockiego  prosi  o  przedstawienie
analizy  kosztów zużycia  energii  cieplnej  i  elektrycznej  za lata 2004 –
2008 przez pozostałe jednostki Powiatu Białostockiego. 

Ad. 9

Rozpatrzenie  pisma  Wójta  Gminy  Zawady  w  sprawie
współfinansowania obchodów rocznicy bitwy pod Wizną.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił zebranym
pismo Wójta  Gminy  Zawady w sprawie  współfinansowania  obchodów rocznicy
bitwy pod Wizną / zał. nr 15 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  negatywnie
rozpatrzył ww. pismo upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława
Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego / zał. nr 16 /. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad. 10
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Omówienie  przy  udziale  przedstawiciela   „Firmy  Consulting”  T.
Perkowski SJ w Białymstoku  formy rozliczenia należności dochodzonej
przez Powiat od Firmy.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego powitał na posiedzeniu
Zarządu Powiatu Pana Tomasza Perkowskiego – Dyrektora „Firmy Consulting” T.
Perkowski SJ w Białymstoku.

Pan  Tomasz  Perkowski  –  Dyrektor  „Firmy  Consulting”  T.  Perkowski  SJ  w
Białymstoku:  „Firma  jest  zarejestrowana  od  2003  roku,  funkcjonuje  do  chwili
obecnej. Zatrudniamy od 15 do 20 osób”.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego poprosił Panią Hannę
Nikitiuk – Radcę Prawnego o wprowadzenie Zarządu Powiatu w temat dzisiejszego
spotkania. 

Pani  Hanna  Nikitiuk  –  Radca  Prawny  Starostwa  Powiatowego  w
Białymstoku:  „Po  wykonaniu  kontroli  całości  sprawy  związanej  ze  zleceniem
wykonawstwa  opracowania  studium,  efektem  końcowym  było  odrzucenie
naszego wniosku  przez  Urząd  Marszałkowski.  Analizując  umowę doszliśmy  do
wniosku, że są przesłanki do tego, że możemy domagać się zgodnie z umową 80
% należności, które zostały zapłacone, jako powód podając, wskazując na zapisy
umowy, z której wynika, że jeżeli  studium zostanie opracowane niewłaściwie i
jeżeli ze wstępnej, formalnej oceny, i zostanie w konsekwencji odrzucony to firma
była by zobowiązana do zwrotu 80 % wynagrodzenia. To była taka sytuacja, że
nasz wniosek przeszedł ocenę formalną,  potem przeszedł do merytorycznej,  z
merytorycznej został cofnięty do oceny formalnej ponieważ tam ze względu na
wysokość kosztów kwalifikowanych, było 30 %, a w naszym przypadku to było
ustalone  na  40  %.  Zostaliśmy  wezwani  do  poprawienia  tego,  w  wyniku  tych
poprawek,  okazały  się  nieskuteczne,  wniosek  został  odrzucony.  W wyniku  tej
kontroli wezwaliśmy do zapłaty nam tej kwoty, kwoty 80 % co daje nam 44 tys.
zł.  Na  nasze  wezwanie  „Firma  Consulting”  zaproponowała  nam  spotkania,
rozmowy,  aby  to  wyjaśnić.  W  wyniku  dwóch  spotkań,  które  miały  miejsce,
próbowaliśmy i cały czas próbujemy załatwić sprawę w sposób ugodowy, żeby
uniknąć  drogi  postępowania  sądowego.  My  oczekiwaliśmy  tutaj  konkretnych
propozycji w formie rekompensaty finansowej do odszkodowania z tego tytułu.
Pan  Tomasz  Perkowski  podnosi  tutaj  zapis  z  umowy,  że  oprócz  tego,  że  fakt
cofnięcia,  nie  przejścia  tej  oceny formalnej,  rzeczywiście  powoduje  obowiązek
zwrotu 80 % wynagrodzenia,  ale jest również taki  zapis w umowie, z którego
wynika,  że  to  my  jako  zamawiający  mieliśmy  obowiązek  poinformować
każdorazowo  wykonawcę  czyli  Firmę  Tomas  Consulting  o  wezwaniach  do
usunięcia,  do  poprawienia,  do  wnoszenia  uwag.  Tutaj  my  nie  do  końca
spełniliśmy ten wymóg z umowy i nie zawiadomiliśmy firmy, zrobiliśmy to sami.
Przedstawiciele  Firmy  Consulting  mówią,  że  oni  ze  swej  strony  oni  dołożyli
należytej  staranności,  owszem  studium  było  od  początku  wadliwe,  to  należy
podkreślić. Firma Consulting tłumaczy, że te wszystkie procedury, wymagania, to
się ciągle zmienia, więc Państwo z Firmy Consulting mówią, że w każdej chwili
byli gotowi usunąć te nieprawidłowości i doprowadzić do takiego etapu, żeby było
zgodne  z  wymaganiami  instytucji  wdrażającej.  Brak  informacji  na  ten  temat,
Państwo  uważają,  że  nasze  roszczenie  jest  nie  do  końca  zasadne,  albo  nie
zasadne, ale zważywszy na dobre imię firmy, współpracę, proponują inną formę
rekompensaty”.

Pan Tomasz  Perkowski  –  Dyrektor  „Firmy  Consulting”  T.  Perkowski  SJ  w
Białymstoku:  „Potwierdzam  to  są  zostało  wypowiedziane.  Chciałem  zwrócić
uwagę, ze każdy kto się zajmuje funduszami nie chciał bym używać słowa, że
studium  wykonalności  zostało  wykonane  w  sposób  niewłaściwy,  ponieważ  w
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chwili  obecnej  nie  zdarzają  się  przypadki,  że  są  wnioski  składane  i  studia
wykonalności, do których nie są przysyłane przez urząd prośby o uzupełnienia,
wyjaśnienia, sprostowania ewentualnych rzeczy, dlatego nie używał bym słowa,
że zostało niewłaściwie wykonane, nie zostało wykonane, tak jak by urząd sobie
tego życzył, ale tak jak podkreśliłem do wszystkich projektów tego typu uwagi są
wysyłane.  Oczywiście  my gwarantujemy w umowie przejście  oceny formalnej,
rozumiejąc  przez  to  cały  proces  składający  się  na  zakończenie  tej  oceny
formalnej, jak również uwzględniamy, że w pewnym momencie przyjdą do nas
poprawki  i  je  naniesiemy  i  zostanie  sprawa  zakończona.  Uważam,  że  ocena
Państwa  audytora  pomija  ten  istotny  szczegół,  ponieważ  są  również  uwagi
formalne nie podlegające naprawie, więc w tym przypadku nasza wina była by
nie kwestionowana, jeżeli jest możliwość naprawy, to jej dokonujemy. Chciałbym
podkreślić,  że  jako  firma  dysponujemy  wystarczającym  zapleczem,  aby  w
odróżnieniu od załóżmy osób fizycznych w każdym miejscu i  czasie to zrobić,
nawet jeśli pracownicy, którzy się tym zajmowali są na urlopach, a terminy są
krótkie,  też  mamy  tego  świadomość,  to  mamy  możliwość  wyznaczenia  osób,
którzy w zastępstwie wykonają uwag danych przez instytucję. Takie jest nasze
stanowisko,  natomiast  jednocześnie  chcąc  podtrzymać  współpracę,  tak  żeby
Państwo  nie  mieli  wrażenia,  że  nasza  firma  wykonuje  rzeczy  źle  wadliwie,
chcieliśmy dokonać jakiegoś zadośćuczynienia, można tak powiedzieć w naturze,
dlatego zaproponowaliśmy, że jesteśmy w stanie Państwu wykonać inne studium
wykonalności  o  podobnym  charakterze  skomplikowania  za  kwotę  1  zł  netto,
ponieważ za darmo nie możemy świadczyć usług”. 

Pan Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego: „w czasie kiedy
wniosek był oceniany po raz pierwszy formalnie i został wówczas odrzucony, my
się odwołaliśmy, ponieważ nie wezwano nas do uzupełnienia pewnych, rzeczy,
które dotyczyły kosztów związanych z kanalizacją deszczową, a które nie były w
pierwszym piśmie z Urzędu Marszałkowsiego dotyczącym poprawy formalnej. W
związku  z  tym odwołaliśmy  się  od  tego,  nasz  wniosek  został  zaakceptowany
formalnie i  co mogło być podstawą do wypłaty środków. Później otrzymaliśmy
informację,  że  to  co  Urząd  Marszałkowski  wezwał  nas  do  poprawy  było
niekompletne, zostało pominiętych kilka istotnych kwestii dotyczących kanalizacji
deszczowej związanej z drogą. W tym czasie była sytuacja związana z tym , że
ponownie otrzymaliśmy wezwanie do uzupełnień, w trakcie oceny merytorycznej
skierowano nas do ponownej oceny formalnej. Otrzymaliśmy tylko 3 dni, mając
na  uwadze  to,  że  firma  otrzymała  wynagrodzenie,  trudno  nam  było  podając
decyzję,  żeby jeszcze  raz  wezwać  firmę i  pracownik  naniósł  te  poprawki.  Ze
względu  na  krótki  okres  czasu,  dosłownie  kilku  godzin,  zostały  wprowadzone
błędy  do  tego  studium  wykonalności,  które  później  skutkowały  odrzuceniem
wniosku. To tyle jeśli chodzi o stan faktyczny”.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego: „Jest kwestia taka, że
Zarząd czy w tej chwili czy troszkę później Zarząd będzie musiał podjąć decyzję,
bo my mamy sytuację taką, że my zleciliśmy Państwu pracę, i nie uzyskaliśmy
tego dofinansowania, bo nasz wniosek nie przeszedł oceny formalnej, są zapisy w
umowie, które nasz audytor interpretuje w sposób jednoznaczny, że można od
Państwa dochodzić 80, tj. kwota 44 tys. zł. Na spotkaniach Pan podnosi sprawę,
że my jako Starostwo nie powiadomiliśmy firmy, że takie zastrzeżenia Urzędu
Marszałkowskiego  są  i  powołuje  się  na  zapisy  w  umowie,  które  jakby  nas
zobowiązują do tego, żeby tą informację przekazać. My wystąpiliśmy do Państwa
żeby 80 % zapłacić zgodnie z tym zapisem w umowie, Państwo nie chcą płacić,
Państwo proponują wykonanie usługi zastępczej. Prosiłbym Panią Skarbnik żeby
się wypowiedziała jak to wyglądałoby z punktu widzenia przepisów finansowych”.
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Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego:  „należałoby
rozumieć, że z jednej strony byłaby należność nasza od Firmy Consulting, kary
polegającej  na  zwrocie  80  %  wynagrodzenia,  czyli  to  jest  należność  nasza  i
zobowiązanie,  które  byłoby  zrealizowane  w  naturze,  czyli  byłaby  to  pewna
rekompensata,  co  w  realizacji  budżetu,  a  budżet  wykonuje  się  kasowo  jest
niedopuszczalne. Tutaj  dopuszczalne są tylko czyste rozliczenia finansowe tzn.
jeżeli jest do zapłacenia kara to tą karę należy zapłacić i jeżeli później jest usługa
w postaci innego studium wykonalności to my za to musimy zapłacić. Oczywiście
jak byśmy byli spółką z o.o czy akcyjną czy innym podmiotem gospodarczym a
nie  prawa  publicznego,  jak  byśmy  nie  mieli  doczynienia  z  budżetem  to  jak
najbardziej,  ale  u  nas  muszą  być  rozliczenia  pieniężne,  na  tym  polega
przejrzystość finansów publicznych”. 

Pan Tomasz  Perkowski:  „moim zdaniem sytuacja,  o  której  mówimy jest
trochę inna od tej, którą Pani przedstawiła, mówimy o należności, która Państwa
zdaniem jest należna, a zatem należności spornej, w momencie dochodzenia jej
na drodze sądowej wcale Państwo nie muszą jej uzyskać stąd na obecnym etapie
możemy mówić o ugodzie, ugoda nie oznacza, że otrzymują Państwo wszystko
czego żądają”.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego:  „tak,  możemy
mówić, o ugodzie, gdyby ta ugoda szła w tym kierunku, że zwrócą Państwo nie
80 %, ale załóżmy 60 %, 50 % lub 40 %, to tak. Ja tylko mówię o tym, że tego
typu  ugoda,  która  Pan  proponuje  z  punktu  widzenia  rozliczeń  finansowych
poprzez budżet od strony przepisów prawa niedopuszczalna”. 

Starosta Powiatu Białostockiego: „czyli jesteśmy w tej chwili na tym etapie,
że strony mówią, że nie ma takiej jednostronnej sytuacji, że tylko jedna strona
jest  winna  i  że  po  prosu  można  zejść  z  żądania  80  %,  co  się  przekłada  na
poszczególne cyfry, jednak idzie to w kierunku pozyskania gotówki”. 

 Pan  Tomasz  Perkowski:  „z  naszej  strony  sprawa  jest  bardzo  ciężka,
ponieważ zgadzając się na to przyznajemy się wprost do wzięcia na siebie całej
winy za wadliwość, gdyż umowa przewiduje jasno etapy, kiedy możemy mówić o
naszej winie a kiedy nie. Tak jako powiedziałem od strony formalnej naszej winy
nie było”. 

Podsumowując, Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz: „jeżeli
Państwo byście  poszli  w tą stronę,  że  po prostu  uznajemy,  że jest  możliwość
rozliczenia się finansowego to tu jest możliwość zawarcia ugody, natomiast jeżeli
Państwo proponujecie wykonanie studium, to ze względu na przepisy, to nie jest
to możliwe”.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  omówienie  przy  udziale
przedstawiciela   „Firmy  Consulting”  T.  Perkowski  SJ  w  Białymstoku
formę  rozliczenia  należności  dochodzonej   przez  Powiat  od  Firmy.
Decyzję ww. sprawie podejmie w późniejszym terminie. 

Ad. 11

Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  mieszkańców  wsi  Zawyki  w
sprawie przebudowy drogi.

Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku przedłożył na posiedzenie Zarządu
Powiatu  Białostockiego  propozycję  odpowiedzi  na  pismo  Rady  Sołeckiej  Wsi
Zawyki, Rady Sołeckiej Zawyki Ferma, Stowarzyszenia „Nasze Zawyki”, Radnego
Gminy Suraż i Mieszkańców wsi Zawyki i Zawyki Ferma w sprawie przebudowy
drogi powiatowej w miejscowości Zawyki i Zawyki Ferma, z prośbą o podpisanie. 
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Pani Elżbieta Jasińska – Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg,
omówiła szczegóły ww. kwestii.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  upoważnił  Pana
Wiesława  Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego do podpisania ww.
pisma / zał. nr 17 /.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad. 12

Podpisanie umowy z Gminą Suraż w sprawie udzielenia pomocy na
dofinansowanie  zadania  „Remont  nawierzchni  ulicy  Piłsudskiego  w
Surażu – wykonanie warstwy  ścieralnej nawierzchni”.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,  odczytał  zebranym
projekt umowy z  Gminą Suraż w sprawie udzielenia pomocy na dofinansowanie
zadania „Remont nawierzchni ulicy Piłsudskiego w Surażu – wykonanie warstwy
ścieralnej nawierzchni” / zał. nr 18 /.

Pani Elżbieta Jasińska – Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku złożyła zebranym wyjaśnienia w tej sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
umowę,  upoważniając do jej podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego
/zał. nr 19/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 13

Zapoznanie  się  z  pismem  Burmistrza  Suraża  w  sprawie  chęci
wsparcia przez Gminę remontu skrzyżowania ulic Białostockiej, Bielskiej,
i  11 Listopada w Surażu.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
pismo  Burmistrza  Suraża  w  sprawie  chęci  wsparcia  przez  Gminę  remontu
skrzyżowania ulic Białostockiej, Bielskiej, i  11 Listopada w Surażu / zał. nr 20 /.

Pani Elżbieta Jasińska – Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku złożyła zebranym wyjaśnienia w tej sprawie.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 14

Rozpatrzenie 2 pism Wójta Gminy Zawady w sprawie uszkodzeń na
drogach powiatowych w wyniku intensywnych opadów deszczu.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił Członkom
Zarządu  Powiatu  Białostockiego  2  pisma  Wójta  Gminy  Zawady  w  sprawie
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uszkodzeń na drogach powiatowych w  wyniku intensywnych opadów deszczu /
zał. nr 21 – 22/.

Wyjaśnienia  w  powyższej  sprawie  przedstawił  zebranym  Pan  Jarosław
Wądołowski – Członek Zarządu Powiatu Białostockiego oraz pani Elżbieta Jasińska
– Zastępca Dyrektora powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismami oraz
zobowiązał  Powiatowy  Zarząd  Dróg  do  dokonania  oględzin  dróg
powiatowych uszkodzonych w wyniku intensywnych opadów deszczu na
terenie Gminy Zawady.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 15

Zapoznanie  się  z  pismem  Burmistrza  Supraśla  w  sprawie
utrzymania porządku w pasach drogowych na terenie miasta.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił Członkom
Zarządu Powiatu Białostockiego pismo Burmistrza Supraśla w sprawie utrzymania
porządku w pasach drogowych na terenie miasta / zał. nr 23 /.

Wyjaśnienia w ww. kwestii, przedłożyła Pani Elżbieta Jasińska – Zastępca
Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z pismem w sprawie
utrzymania  porządku  w  pasach  drogowych  na  terenie  miasta  oraz
zobowiązał  Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku  do  udzielenia
odpowiedzi w ww. sprawie. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 16

Zapoznanie  się  z  pismem  Burmistrza  Choroszczy  w  sprawie
kontynuacji przebudowy drogi Białystok – Kruszewo.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
pismo Burmistrza Choroszczy w sprawie kontynuacji przebudowy drogi Białystok –
Kruszewo / zał. nr 24 /.

Wyjaśnienia w ww. kwestii, przedłożyła Pani Elżbieta Jasińska – Zastępca
Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  pozytywnie
ustosunkował  się  do  propozycji  Burmistrza  Choroszczy  odnośnie
składania  Szosy  Kruszewskiej  w  ramach  „Narodowego  Programu
Przebudowy Dróg Lokalnych”. 

Ponadto, Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, postanowił
zlecić  wykonanie  dokumentacji  Powiatowemu  Zarządowi  Dróg  w
Białymstoku.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.
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Ad. 17

Zapoznanie  się  z  pismem Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny  w
sprawie   współfinansowania  przebudowy  skrzyżowania  w  Juchnowcu
Kościelnym.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
pismo  Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny  w  sprawie   współfinansowania
przebudowy skrzyżowania w Juchnowcu Kościelnym / zał. nr 25 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w  celu
przygotowania propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 18

Zapoznanie  się  z  pismem  Burmistrza  Wasilkowa   w  sprawie
poprawy stanu nawierzchni drogi we wsi Nowodworce.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
pismo Burmistrza Wasilkowa w sprawie poprawy stanu nawierzchni drogi we wsi
Nowodworce / zał. nr 26 /. 

Wyjaśnienia w ww. kwestii, przedłożyła Pani Elżbieta Jasińska – Zastępca
Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem.

Ad. 19

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  pozbawieniu
kategorii dróg powiatowych położonych na terenie Powiatu Sokólskiego
(406/09).

Pan Wiesław Pusz  -  Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z projektem uchwały w sprawie wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii
dróg powiatowych położonych na terenie Powiatu Sokólskiego /zał. nr 27/.

Pani Elżbieta Jasińska – Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku, omówiła szczegóły ww. kwestii.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
406/09  z  dnia  23  lipca  2009  roku  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o
pozbawieniu kategorii dróg powiatowych położonych na terenie Powiatu
Sokólskiego /zał. nr 28/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 20

Zapoznanie  się  z  zawiadomieniem  o  wszczęciu  postępowania  w
sprawie wydania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej
w Czarnej Wsi Kościelnej.
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Pani Anna Misiuk – Zastępca Dyrektora Wydziału Architektury przedstawiła
zebranym zawiadomienie o wszczęciu postępowania w sprawie wydania decyzji o
zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej w Czarnej Wsi Kościelnej  / zał. nr
29 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.
zawiadomieniem. 

Ad. 21

Zaopiniowanie  wniosku  Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny  w
sprawie przebudowy ul. Szkolnej w Księżynie.  

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
wniosek Wójta Gminy Juchnowiec Kościelny w sprawie przebudowy ul. Szkolnej w
Księżynie.

Wyjaśnienia w powyższej sprawie przedłożyła zebranym Pani Anna Misiuk –
Zastępca Dyrektora Wydziału Architektury.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  pozytywnie
zaopiniował  wniosek  Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny  w  sprawie
przebudowy ul. Szkolnej w Księżynie upoważniając do jego podpisania
Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana
Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego / zał. nr 30 /.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Wydziałowi Architektury. 

Ad. 22

Podpisanie zgody na rozbiórkę komina w Zespole Szkół w Czarnej
Białostockiej  oraz  zapoznanie  się  z  zawiadomieniem  o  wszczęcie
postępowania w tej sprawie. 

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
wniosek o pozwolenie na rozbiórkę komina dymowo – wentylacyjnego na połaci
dachowej budynku Zespołu Szkół w Czarnej Białostockiej przy ul. Sienkiewicza 7 /
zał. nr 31 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  wyraził  zgodę  na
rozbiórkę ww. komina oraz upoważnił Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu Białostockiego do podpisania pisma w tej sprawie.

Następnie,  Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z
zawiadomieniem o  wszczęciu  postępowania  w sprawie  pozwolenia  na
rozbiórkę  komina  dymowo  –  wentylacyjnego  na  połaci  dachowej
budynku Zespołu Szkół w Czarnej Białostockiej / zał. nr 33 /.

Ponadto,  Pani  Anna  Misiuk  -  Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Architektury
przedstawiła informację na temat komina w Centrum Edukacji w Supraślu: „była
prośba, o informacja o wykonanie stanu technicznego komina, a więc wykonanie
ekspertyzy wynika z § 260 .... , z tym, że ten komin jak miałby służyć w celu
wieży widokowej to musi być albo przebudowany albo rozbudowany, albo jakieś
elementy  mogą  być  nadbudowane,  a  być  może  nawet  będzie  zmieniany
fragment, zmiany sposobu użytkowania, fragment budynku, do którego przylega.
W związku z powyższym przy przebudowie, rozbudowie, nadbudowie i zmianie
przeznaczenia budynku powinien być poprzedzany ekspertyzą techniczną całej

12



konstrukcji,  elementów  budynku,  wykonanie  stanu  podłoża  gruntowego.  Ze
wstępnych informacji uzyskanych od projektantów z branży konstrukcyjnej cena
takiej ekspertyzy zaczyna się od kwoty 5 tys. zł w górę”. 

Ad. 23

Zatwierdzenie naboru do klas pierwszych na rok szk.2009/2010 w
szkołach prowadzonych przez Powiat Białostocki.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego przedstawiła zebranym nabór do klas pierwszych na
rok szk.2009/2010. w szkołach prowadzonych przez Powiat Białostocki / zał. nr
34 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zatwierdził nabór do
klas pierwszych na rok szk. 2009/2010 w szkołach prowadzonych przez
Powiat Białostocki.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad. 24

Podpisanie wystąpienia do Dyrektorów szkół i placówek w sprawie
aneksów do arkuszy organizacyjnych na rok 2009/2010.

Wydział  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania  Kryzysowego  przedłożył  na
posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego projekt wystąpienia do Dyrektorów
szkół  i  placówek  w  sprawie  aneksów  do  arkuszy  organizacyjnych  na  rok
2009/2010 / zał. nr 35 /.

Wyjaśnienia  w  powyższej  sprawie  złożyła  zebranym  Pani  Maria
Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania
Kryzysowego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  upoważnił  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego do podpisania ww.
wystąpień / zał. nr 36 /.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad. 25

Podpisanie aneksu do umowy zwartej z Fundacją Aleksandra Teligi
„Vittoria” w sprawie organizacji Festiwalu Muzycznego „Gloria”.

Pan  Wiesław  Pusz  -  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał  projekt
aneksu  do  umowy  zwartej  z  Fundacją  Aleksandra  Teligi  „Vittoria”  w  sprawie
organizacji Festiwalu Muzycznego „Gloria” /zał. nr 37/.

Wyjaśnienia w ww. kwestii przedłożyła Pani Maria Marciszewska – Dyrektor
Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
aneks, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
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Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 38/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad. 26

Przyjęcie  rozliczenia  dotacji  udzielonej  Gminie  Wasilków  na
dofinansowanie realizacji zadania pn. „Nie ma jak u Mamy”.

Wydział  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania  Kryzysowego  przedłożył  na
posiedzenie Zarządu Powiatu rozliczenie z udzielonej dotacji Gminie Wasilków na
dofinansowanie realizacji zadania pn. „Nie ma jak u Mamy” / zał. nr 39 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  przyjął  rozliczenie
dotacji udzielonej Gminie Wasilków na dofinansowanie realizacji zadania
pn. „Nie ma jak u Mamy”.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad. 27

Przyjęcie  rozliczenia  dotacji  udzielonej  OSP  w  Złotnikach  na
współorganizację  zadania  „Powiatowy  Dzień  Strażaka  połączony  z
obchodami 55 rocznicy założenia OSP i 455 rocznicy założenia folwarku i
wsi”.

Wydział  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania  Kryzysowego  przedłożył  na
posiedzenie Zarządu Powiatu rozliczenie dotacji udzielonej OSP w Złotnikach na
współorganizację zadania „Powiatowy Dzień Strażaka połączony z obchodami 55
rocznicy założenia OSP i 455 rocznicy założenia folwarku i wsi” / zał. nr 40 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  przyjął  rozliczenie
dotacji  udzielonej  OSP  w  Złotnikach  na  współorganizację  zadania
„Powiatowy  Dzień  Strażaka  połączony  z  obchodami  55  rocznicy
założenia OSP i 455 rocznicy założenia folwarku i wsi”.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad. 28

Przyjęcie  rozliczenia  dotacji  udzielonej  na  współorganizację
Powiatowych Dni Twórczości Ludowej „Dzień Śledzia”.

Wydział  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania  Kryzysowego  przedłożył  na
posiedzenie Zarządu Powiatu rozliczenie dotacji udzielonej na współorganizację
Powiatowych Dni Twórczości Ludowej „Dzień Śledzia” / zał. nr 41 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  przyjął  rozliczenie
dotacji  udzielonej  na  współorganizację  Powiatowych  Dni  Twórczości
Ludowej  „Dzień Śledzia”.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 
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Ad. 29

Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  SP  ZOZ  w  Łapach  o
dofinansowanie zakupu lamp śródoperacyjnych bezcieniowych. 

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
wniosek  Dyrektora  SP  ZOZ  w  Łapach  o  dofinansowanie  zakupu  lamp
śródoperacyjnych bezcieniowych / zał. nr 42 /.

Wyjaśnienia w ww. kwestii przedłożyła Pani Maria Marciszewska – Dyrektor
Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, wstępnie akceptuje
kwotę 46 302, 99 zł na dofinansowania zakupu lamp śródoperacyjnych
bezcieniowych. Po ustaleniu szczegółów Zarząd Powiatu Białostockiego
zobowiązuje Wydział Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego do
przygotowania projektu umowy ww. sprawie. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad. 30

Zapoznanie  się  z  zawiadomieniem  o  terminie  oględzin  ściętych
drzew na działce w Michałowie.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił Członkom
Zarządu  Powiatu  Białostockiego  zawiadomienie  o  terminie  oględzin  ściętych
drzew na działce w Michałowie / zał. nr 43 /.

Wyjaśnienia w ww.  kwestii  przedłożyła Pani  Monika Ratyńska – Dyrektor
Wydziału Rolnictwa, Środowiska, Rozwoju Obszarów Wiejskich i Promocji.

Zarząd Powiatu Białostockiego informacje przyjął do wiadomości. 

Ad. 31

Przyznanie  premii  za  miesiąc  lipiec  2009  dyrektorom jednostek
organizacyjnych Powiatu. 

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
wnioskiem Głównego Księgowego Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku –
Pani Jolanty Dąbrowskiej w sprawie przyznania Panu Markowi Jędrzejewskiemu –
Dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, premii za miesiąc lipiec
2009 roku w wysokości 20 % wynagrodzenia zasadniczego / zał. nr 44/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  przyznał  premię
Dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku za miesiąc lipiec
2009 roku w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego.

Następnie,  Członkowie  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  zapoznali  się  z
wnioskiem Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku – Pani
Elżbiety  Anny  Turczewskiej  w  sprawie przyznania  Dyrektorom Domów Pomocy
Społecznej  oraz  Domów Dziecka,  premii  za  miesiąc  lipiec  w  wysokości  15  %
wynagrodzenia zasadniczego, z wyjątkiem Dyrektora DPS w Choroszczy – 20 %
wynagrodzenia zasadniczego oraz p.o. Dyrektora Domu Dziecka w Supraślu 10 %
wynagrodzenia zasadniczego / zał. nr 45 /..
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Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  przyznał  premię
Dyrektorom Domów Pomocy Społecznej oraz Domów Dziecka za miesiąc
lipiec  w  wysokości  15  %  wynagrodzenia  zasadniczego,  z  wyjątkiem
Dyrektora DPS w Choroszczy – 20 % wynagrodzenia zasadniczego oraz
p.o.  Dyrektora  Domu  Dziecka  w  Supraślu  10  %  wynagrodzenia
zasadniczego.

Ponadto,  Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz  zapoznał
zebranych  z  wnioskiem Głównego  Księgowego  Powiatowego  Centrum  Pomocy
Rodzinie  w  Białymstoku  –  Pani  Heleny  Czaplejewicz  w  sprawie  przyznania
Elżbiecie  Annie  Turczewskiej  –  Dyrektorowi  Powiatowego  Centrum  Pomocy
Rodzinie w Białymstoku, premii za miesiąc lipiec 2009 roku w wysokości  20 %
wynagrodzenia zasadniczego / zał. nr 46/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  przyznał  premię
Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Białymstoku  za
miesiąc lipiec 2009 roku w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Pani Teresie Popławskiej.

Ad. 32

Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  PCPR  w  sprawie  zmian  w
budżecie na 2009 rok.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku przedstawiła zebranym wnioski Dyrektora Domu Pomocy
Społecznej  w Choroszczy  z  dnia 8  lipca 2009 roku oraz  z  dnia  20 lipca  2009
roku /zał. nr 47 - 48/.

Wyjaśnienia ww. temacie złożyła zebranym Pani Maria Borodziuk – Skarbnik
Powiatu Białostockiego. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  negatywnie
rozpatrzył ww. wnioski oraz upoważnił Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego do podpisania pisma w tej sprawie do Dyrektora
Domu Pomocy Społecznej w Choroszczy / zał. nr 49 /.

Ponadto, Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku przedstawiła zebranym wniosek Dyrektora Domu
Pomocy Społecznej w Choroszczy z dnia 23 lipca 2009 roku /zał. nr 50/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  po  rozpatrzeniu  ww.  wniosku,
jednogłośnie,  zaakceptował  zwiększenia  w  §  4410,  §  4440  i  §  4480.
Pozostałe  wnioskowane  zmiany  dotyczące  zwiększenia  wydatków  na
wynagrodzenia  i  pochodne  Zarząd  Powiatu  Białostockiego  rozpatrzył
negatywnie. 

Ponadto, Zarząd Powiatu Białostockiego upoważnił Pana Wiesława
Pusza  –  Starostę  Powiatu  Białostockiego  do  podpisania  pisma  w  tej
sprawie do Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Choroszczy  /  zał.  nr
51 /.

Sprawę do dalszego  prowadzenia  przekazano  PCPR w Białymstoku  oraz
Wydziałowi Budżetu i Finansów.

Ad. 33
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Przyjęcie wyjaśnień Dyrektora PCPR w sprawie organizacji Ośrodka
Wsparcia dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi w Łaźniach.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  w  Białymstoku  złożyła  zebranym  wyjaśnienia  w  sprawie  organizacji
Ośrodka Wsparcia dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi w Łaźniach /  zał. nr
52 /. 

Zarząd Powiatu Białostockiego przyjął wyjaśnienia Dyrektora PCPR
w  sprawie  organizacji  Ośrodka  Wsparcia  dla  Osób  z  Zaburzeniami
Psychicznymi w Łaźniach oraz jednogłośnie, upoważnił Pana Wiesława
Pusza  –  Starostę  Powiatu  Białostockiego  do  podpisania  pisma  do
Dyrektora Ośrodka Wsparcia dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi w
Łaźniach ww. sprawie / zał. nr 53 /.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Pani  Elżbiecie  Annie
Turczewskiej – Dyrektor PCPR w Białymstoku. 

Ad. 34

Podpisanie pisma do Burmistrza Czarnej Białostockiej w sprawie
rozliczenia  dotacji  przekazanej  na  prowadzenie  Warsztatów  Terapii
Zajęciowej.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
projekt pisma do Burmistrza Czarnej Białostockiej w sprawie rozliczenia dotacji
przekazanej na prowadzenie Warsztatów Terapii Zajęciowej / zał. nr 54 /.

Wyjaśnienia ww. sprawie złożyła zebranym Pani Elżbieta Anna Turczewska –
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  upoważnił  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego do podpisania ww.
pisma / zał. nr 55 /.

 Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Pani  Elżbiecie  Annie
Turczewskiej – Dyrektor PCPR w Białymstoku. 

Ad. 35

Zapoznanie  się  z  pismem  PFRON  w  sprawie  rozliczenia
dofinansowania  przyznanego  na  realizacje  „Programu  wyrównywania
różnic między regionami”.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił Członkom
Zarządu  Powiatu  Białostockiego  pismo  PFRON  w  sprawie  rozliczenia
dofinansowania  przyznanego  na  realizacje  „Programu  wyrównywania  różnic
między regionami” / zał. nr 56 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem.

Ad. 36

Przyjęcie informacji z dokonanych umorzeń należności przez Dom
Pomocy Społecznej w Czerewkach.
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Przewodniczący  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz
przedstawił zebranym informację z dokonanych umorzeń należności przez Dom
Pomocy Społecznej w Czerewkach / zał. nr 57 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  ww.  informację  przyjął  do
wiadomości.

Ad. 37

Podpisanie umowy z Powiatem Dąbrowskim w sprawie udzielenia
pomocy finansowej.

Pan Wiesław Pusz - Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił Członkom
Zarządu  Powiatu  Białostockiego  projekt  umowy  z  Powiatem  Dąbrowskim  w
sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  /zał.  nr  58/  oraz  projekt  pisma
przewodniego w tej sprawie / zał. nr 59 /.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, omówiła szczegóły
ww. sprawy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
umowę, upoważniając do jej podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 60/.

Ponadto,  Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie,  upoważnił
Pana Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego do podpisania
pisma przewodniego ww. sprawie / zał. nr 61 /.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów. 

Ad. 38

Podpisanie  zawiadomienia  o  naruszeniu  dyscypliny  finansów
publicznych.

Pan Wiesław Pusz - Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił Członkom
Zarządu Powiatu Białostockiego zawiadomienie o naruszeniu dyscypliny finansów
publicznych.

Szczegółowe  wyjaśnienia  ww.  kwestii  przedłożyła  zebranym  Pani  Maria
Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  upoważnił  Pana
Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu  Białostockiego  do  podpisania
zawiadomienia  o  naruszeniu  dyscypliny  finansów publicznych  /  zał.  nr
62 /.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów. 

Ad. 39
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Zapoznanie się z odpowiedzią Prezydenta Miasta Białegostoku na
wezwanie  do  uzupełnienia  dotacji  na  funkcjonowanie  Powiatowego
Urzędu Pracy.

Przewodniczący  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz
przedstawił  zebranym odpowiedź Prezydenta Miasta Białegostoku na wezwanie
do uzupełnienia dotacji na funkcjonowanie Powiatowego Urzędu Pracy / zał. nr
63 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. odpowiedzią. 

Ponadto, Zarząd  Powiatu  Białostockiego  deleguje  Panią  Barbarę
Grażynę Wacławską – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy do spotkania
z przedstawicielami Miasta Białegostoku ww. sprawie. 

Ad. 40

Sprawy różne.

Spraw różnych nie zgłoszono, wobec czego posiedzenie Zarządu Powiatu
Białostockiego w dniu 23 lipca 2009 roku dobiegło końca o godzinie 1630. 

Protokołowała:
Anna Gadomska

Podpisali:
 
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego
Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu
Barbara Grabowska – Członek Zarządu
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
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